
Senior Section 

Generalforsamling, den 23. oktober 2023 

Formandens beretning: 

Så er vi nået til afslutningen på golfsæsonen 2023 – i hvert fald i Senior Section regi. Men vi 

kan stadig håbe på, at vejret arter sig således, at nogle af os - på individuel vis - kan nå at få 

nogle yderligere gode timer på banerne i løbet af efteråret og måske for nogle enkeltes 

vedkommende også gennem vintermånederne, inden vi igen starter aktiviteterne i Senior 

Section til april. 

 I modsætning til sæsonstarten sidste år, hvor vi startede med regn og rusk i en sådan grad, 

at de fleste meldte afbud og kun ganske få nåede ud på golfbanen, havde vi i år en fin 

sæsonstart med Mexican Scramble den 17. april, hvor banerne endelig blev spilbare og 

åbnet for os. Vi har i det hele taget haft rigtig mange rigtig gode mandage – rent 

vejrmæssigt. Spillemæssigt har det sikkert for de fleste af os som sædvanligt bølget lidt op 

og ned. Men vi har altid været i godt selskab. 

Vi har, så vidt jeg husker, ikke haft aflysningsdage efter sæsonstarten, men alligevel haft en 

enkelt dag, hvor kun 22 medlemmer kom på græs. Sæsonen har ellers været præget af en 

vejrmæssig meget flot maj/ juni måned med varme, tørre og hurtige baner, juli blev til 

gengæld våd, og august igen rigtig fin.  

Vi har i sæsonen spillet senior golf i alt 27 mandage incl. i dag, heraf 7 gange Mexican 

Scramble med efterfølgende fællesspisning. I alt har de ca. 120 medlemmer deltaget 1818 

gange i år incl. i dag, eller typisk ca. 65-70 deltagere i gennemsnit pr. gang. Så der er 

immervæk blevet afleveret og indtaster nogle scorekort. Det har resulteret i, at der er 

udleveret flere end 600 flasker vin som præmier. 

Vi har igen i år haft en spilledag med henholdsvis Norsk Stableford og Hallington på 

programmet og også en dag med Kasino. Denne dag gjorde vi det muligt i stedet for Kasino 

at vælge alm. Stableford efter opfordring fra nogle medlemmer.  

Bestyrelsen vil gerne høre fra jer – gerne her i forbindelse med beretningen – om I fortsat 

ønsker at spille alternative spilleformer uden handicapregulering et par gange i løbet af 

sæsonen eller I foretrækker Stableford. 

Der har igen i år været afholdt parturneringerne én gang om måneden, i alt 7 gange, som 

Greensome med den sædvanlige efterfølgende fælles frokost samt præmieoverrækkelse. 

Der har generelt været pænt fremmøde med omkring 15-20 par hver gang. 

Venskabsturneringer i 2022: 

Vi har igen i år spillet 2 venskabsturneringer. På hjemmebane mod ”Fjordolderne” fra Kellers 

Park, hvor vi stillede med 48 spillere, medens Kellers Park kun kom med 27. Vi 

tilbageerobrede pokalen, som nu igen står i pokalskabet i Vejle.  

Den anden venskabsturnering var på udebane mod Jelling Golfklub. Her var det noget 

sværere at få tilmeldinger nok. Ved tilmeldingsfristens udløb var kun tilmeldt 20 deltage, og 



jeg måtte kontakte Jelling, for at høre om matchen skulle aflyses. De var forstående, og 

meddelte, at hvis de 20 tilmeldte var opsatte på at spille, så ville de gennemføre. Vi var 

selvfølgelig opsatte, og havde en god dag på Jelling Golfklubs bane, selv om vi her måtte 

aflevere pokalen tilbage til Jelling. 

Det er åbenbart lidt sværere at skaffe opbakning til venskabskampene, når de foregår på 

udebane og specielt i Jelling. Er der nogen, som har en ide om hvorfor, hører vi gerne fra jer. 

Indtil før Covid-19 havde vi også et venskabsklubsamarbejde med Hedensted Golf Klub. Et 

samarbejde, som Hedensted opsagde under Corona-tiden, og som de efterfølgende meldte 

definitivt fra.  

Vi har i bestyrelsen trådt lidt vande med hensyn til at forsøge at finde et nyt alternativ til 

samarbejde med en ny tredje venskabsklub. Vi har imidlertid intet foretaget os, netop p.g.a. 

den lidt manglende interesse fra medlemmernes side til at møde op, når matcherne foregår 

på udebane. Og det vil jo være lidt pinligt, hvis vi beder en ny klub om at opstarte et 

samarbejde, og vi så alligevel ikke rigtig vil møde op, når det foregår på udebane. Vi skal 

normalt møde med 36 deltagere fra hver klub. Men hvad siger I?  

Næste års venskabsklubmatcher er mod Kellers Park Golfklub på udebane og Jelling Golfklub 

på hjemmebane her i Vejle. 

Sommerudflugt: 

Årets sommerudflugt gik i år til Herning Golf Klub, hvor 39 medlemmer tilmeldte sig. Også 

antallet af interesserede i at spille med på sommerudflugten på en fremmed bane, er støt 

faldende. Sidste år deltog 49 i Odder, og deltagerantallet i årene før har været endnu større. 

Derfor hører vi gerne fra jer angående ønsker til dette års sommerudflugt, således vi igen 

kan få et arrangement med stor tilslutning. 

Vi havde en fin match i Herning i godt vejr, og årets OverAll vinder blev Birthe Vestergaard 

Larsen. 

Udlandstur: 

Igen i 2023 har der været arrangeret en tur på 1 uge i marts måned med golf på Porto Santo. 

Det er en tur, som ikke er et decideret Senior Section arrangement, men en tilbagevendende 

begivenhed, som igen i år blev arrangeret af Niels Ølholm og Aase Fink, alene for 

medlemmer af Senior Section. Tak til jer begge for den store indsats, som vi ved, et sådant 

arrangement kræver. 

I havde allerede inden turen meddelt, at dette var den sidste under jeres regi, og det var 

derfor glædeligt, at Verner og Lisbeth Pedersen meldte sig på banen som fremtidig arrangør 

af udlandsturen, som igen til foråret går til Porto Santo. Ekstra glædeligt, at turen ret hurtigt 

blev fuldtegnet.  

GolfBox: 

Vi er nu fortrolige med at bruge GolfBox til tilmelding og resultatopgørelse med registrering 

af handicap – det har vi nu brugt i flere år. Til gengæld er vi ikke helt så fortrolige med at 



bruge registrering af scorekort på mobilen. Det åbnede vi ellers op for på frivillig basis ved 

denne sæsons start. Nogle benytter det flittigt, andre er ikke helt fortrolige med denne form 

for scorekort, og enkelte vil ikke af principielle årsager. Nogle vil gerne, men forstår ikke, at 

der alligevel tillige skal afleveres skriftlig udfyldt scorekort med underskrift af markøren – og 

så er der jo ingen grund til også at registrere scoren på telefonen. Vi har i bestyrelsen talt 

med Sekretariatet om dette problem, og får det svar, at der indtil videre skal afleveres 

scorekort netop primært af hensyn til godkendelsen af markør. Hvis ikke der var dette 

problem, kunne vi sikkert undvære papiret, når der indtastes digitalt. Marlene oplyser, at 

hun stadig finder en hel del fejl, når hun indtaster og/eller kontrollerer. Derfor er det ikke 

p.t. relevant at udelade aflevering af papirscorekortet med underskrift af spiller og markør.  

Men det er jo indtil videre stadig også frivilligt, om man vil aflevere dagens score digitalt.  

Facebook: 

Og så til Facebook. Verner Pedersen tilbød op til sæsonstarten at oprette og styre en lukket 

Facebook gruppe for Senior Section. Der er nu 62 medlemmer af gruppen, som er åben for 

alle medlemmer af Senior Section. Der er endnu ikke så megen trafik i Facebook-gruppen, 

men den er altså åben for al kommunikation medlemmerne imellem. Vi bruger den tillige til 

mere officielle meddelelser samt påmindelser om datoer o. lign., men de vigtigste vil tillige 

fortsat komme Senior Sections side under VGC’s website. Men brug Facebook gruppen efter 

behov, den er oprettet til alle jer medlemmer. 

På sidste års generalforsamling drøftede vi, og blev enige om, at prøve med en tredelt 

præmierække inddelt efter handicapintervaller. Det har vist fungeret OK, og bestyrelsen vil 

inden sæsonstart vurdere eventuelle tilretninger af præmier og intervaller. 

Afslutning: 

Og så til afslutning skal lyde en kæmpe tak til sekretariatet – Bo og Marlene – for den 

kolossale hjælp, som vi altid får gennem hele sæsonen.  

Der skal også lyde en stor TAK til hele greenkeeperstaben for jeres arbejde med at gøre 

banen flot og spilbar.   

Og selvfølgelig også en stor tak til Camilla og hele personalet i Den Lille Kok for at servicere 

os med både vådt og tørt. Vi glæder os allerede til at se jer igen i 2024. 

Selvfølgelig skal mandskabet i Baneservice også takkes, ligesom vores repræsentant i 

baneudvalget Erik Brok.  

Den sidste store TAK skal fra min side lyde for samarbejdet og arbejdsindsatsen i 2023 til 

kollegerne i bestyrelsen: Jens Uth, Niels Ølholm, Mogens Olsen og Lene Tornøe Poulsen samt 

til suppleanten i bestyrelsen Kirsten Thornild. 

Formålsparagraffen for Sektion Section er iflg. vedtægterne at give medlemmerne mulighed 

for at dyrke golf under hyggelige og afslappede former. Det sociale samvær medlemmerne 

imellem er vigtigt, og skal være en væsentlig drivkraft i aktiviteterne. Det synes jeg, vi har 

levet op til igen i år.  



Til slut vil jeg også gerne takke alle medlemmer for en god sæson, hvor I har medvirket godt 

til netop at opfylde målene i vores formålsparagraf om at sikre et godt socialt samvær, når vi 

mødes her i klubben.  

Banerne har stået flot, vejrmæssig har det været en god sæson, og når vi så samtidig har 

været i godt selskab, kan vi næsten ikke forlange mere.  

Tak for i år – og så ses vi igen den 8. april 2024      

 

23. oktober 2023 

Kjeld Egebo 


